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Іс-шараға «АМӨЗ» ЖШС Бас ди-
ректоры Шухрат Данбай, зауыттың 
құрылымдық бөлімшелерінің басшы-
лары мен қызметкерлері қатысты.

«Құрметті зауыттықтар, құрметті 
әріптестер біз мұнайды тереңдетіп 
өңдеу кешенін аштық, міне екінші 
қарлығашы ретінде тактілі құю қонды-
рғысының жаңа ғимаратын пайдала-
нуға беріп жатырмыз. Осылайша бар-
лық кеңселерді жөндеуден өткіземіз. 
Бұл өте үлкен қондырғы, сол себептен 
оған деген үмітіміз де зор», - деді өз 
сөзінде Шухрат Данбай.

Жөндеу кезінде заманауи және 
сапалы құрылыс материалдары қол-

АШЫЛУ САЛТАНАТЫ

Жаңа ғимарат пайдалануға берілді
26 желтоқсан күні атырау мұнай өңдеу зауытында күрделі 

жөндеуден өткен мұнай өндіру және тасымалдаудың тактілі құю 
автоматты қондырғысының (аутн) салтанатты ашылу рәсімі өтті.  

иНФРАСТРУкТУРА

Офис нОвОгО фОрмата 
на атырауском нпЗ состоялось торжественное открытие трехэтажного инженерного корпуса после реконструкции и 

капитального ремонта, который проводился в рамках инфраструктурного проекта ARMAN.

В мероприятии приняли участие: 
генеральный директор ТОО «АНПЗ» 
Ш.Данбай, руководитель ТОО «Техно-
контроль» С.Есырева, руководители и 
работники структурных подразделе-
ний и цехов завода.

Почетное право перерезать крас-
ную ленту перед обновленным кор-
пусом предоставили генеральному 
директору ТОО «АНПЗ»  Ш.Данбай. 
Символический ключ от здания ему 
вручила С. Есырева.

«Это здание - первая ласточка 
проекта ARMAN, который поддер-
жал «КазМунайГаз» и в который мы 
вкладываем много сил и средств. Я 
убежден, что одна из главных обя-
занностей работодателя перед ра-
ботниками – предоставление пра-
вильного, безопасного, комфортного 
рабочего пространства, - сказал на 
открытии глава АНПЗ. - Наш завод 
стал одним из первых в Казахстане, 
где мы применили философию умного 
управления рабочим пространством 

– каждый метр в данном здании – 
это полезная площадь».

По словам генерального директо-
ра завода, подобный опыт управле-
ния рабочим местом он изучил на ве-

дущем промышленном предприятии 
России – в компании «Росатом» и ре-
шил внедрить на АНПЗ. 

В течение почти полугода по самым 
современным нормам и правилам в 

здании формировали оупен-спейсы 
для инженеров и операторов устано-
вок комплекса глубокой переработки 
нефти и других подразделений завода, 
устанавливалось офисное оборудова-
ние и комфортабельная мебель. Здесь 
имеются просторные конференц-залы, 
комнаты для приема пищи, раздевал-
ки, душевые. Все помещения оформ-
лены в едином корпоративном стиле. 
Всего одновременно в корпусе могут 
работать до 200 человек.

В рамках проекта ARMAN прово-
дится реконструкция и ремонты в 16 
административно-бытовых корпусах 
различных заводских цехов и других 
помещениях (операторные, диспет-
черские пункты и т.д.). Подобное мас-
штабное обновление помещений про-
водится на АНПЗ впервые.

Напомним, проект ARMAN – один 
из шести реализуемых на заводе но-
вых проектов по модернизации завод-
ской инфраструктуры.

данылған.  Ғимаратта сору желдет-
кіш жүйесі қондырылып, автономды 
ыстық сумен жабдықталған.   Сонымен 
қатар ерлер мен әйелдерге арналған 
киіну бөлмесі мен жуыну орында-
ры қарастырылған. Кеңселерде жаңа 
жиһаздармен толықтырылды. Жөндеу 
жұмыстарын «Техконтроль» ЖШС ме-
кемесімен жасалды. 

«Аталмыш қондырғы жаңғырту 
аясында салынған. Біз мұнда автожа-
нармай, дизель отыны, керосин сынды 
мұнай өнімдерін құюмен айналыса-
мыз. Мұнда тәулік бойына жұмыс жа-
салатындықтан, қызметкерлер ауысым 
бойынша жасайды», - деп нақтылады 

техникалық бөлім бастығының орын-
басары Олег Самаркин.

Сонымен қатар ресми түрде лента 
қию рәсімінен соң кәсіпорын басшысы 

әрбір ғимаратты өзі қарап шығып, оң 
бағасын берді. 

Арайлым ҚАБДЕшовА
Суретке түсірген Данияр МұхАМБЕтов
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АкТУАЛЬНоЕ иНТЕРвЬЮ

БЕЗоПАСНоСТЬ

Как сообщил директор департа-
мента охраны труда, окружающей 
среды и гражданской защиты Е.Жар-
босынов, по указанию НК «КазМунай-
Газ», в марте текущего года, вместо 
упраздненного ранее подкомитета по 
модернизации был создан новый под-
комитет «Обеспечение надежности и 
целостности оборудования».  

Затем лидеры всех 6 подкомитетов 
отчитались о проделанной работе за 
11 месяцев 2019 года, а специалисты 
Службы безопасности и охраны труда - 
о проведенных мероприятиях в рамках 
проекта  «Аман». 

Подвел итоги заседания председа-
тель комитета по высоким показателям 
Ш.Данбай. Генеральный директор за-
вода похвалил работу Службы БиОТ во 
главе с директором департамента ОТ,О-
СиГЗ Е.Жарбосыновым, отметив при 

Комитет по высоким показателям

«аман» пОдвел итОги
 27 декабря 2019 года состоялось заседание  комитета по высоким показателям проекта «аман» под председательством генерального 

директора Ш.данбай. на нем были подведены итоги работы подкомитетов за 11 месяцев 2019 года, а также утверждены новые составы 
самого комитета по высоким показателям, а также подкомитетов, где произошли кадровые изменения. 

Салават Джетпискалиевич,  как мы 
знаем,  ремонт проводился по мето-
дологии  RLG. Какой она дала эффект? 

-  Да, в ушедшем  году на АНПЗ 
впервые был проведен масштабный 
ремонт.   В рамках реализации графика 
ППР,   текущий и капитальный ремонты 
были проведены на  технологических 
установках  ПкиС, ППНГО, ПАУ, ПГПН. 
Нужно отметить, что уже  второй год  
в ходе ремонта была   внедрена тех-
нология промывки электродегидра-
торов специальными растворами, что 
позволило не пропаривать указанные 
емкости  и не загрязнять окружающую   
среду. Для проведения   масштабных 
работ, наряду с местными подрядны-
ми и аутсорсинговыми компаниями,  
были задействованы ремонтные бри-
гады из Шымкента, Павлодара, Рос-
сийской Федерации,  КНР, Японии. Об-
щее количество ремонтного персонала 
превысило более 640 человек, количе-
ство техники составило   49  единиц. 
Ремонт проводился  по методологии 
RLG, согласно которой были созданы 
рабочие группы, штаб ремонта, коор-
динационный совет под руководством 
генерального директора Ш.Данбай. 
Утвержденный операционный ритм 
проведения срезов и штаба ремонта,  
разработанные графики работ  и ди-
аграммы Ганта, позволили вовлечь в 
процесс  повышения ответственности 
и дисциплины, повышения эффектив-
ности труда всех работников подряд-
ных организаций. Проведение мони-
торинга позволило координировать  

выполнение графика ремонтных работ. 
Весь спектр ремонтных работ на техно-
логических установках был выполнен 
досрочно, с высоким качеством работ, 
без нарушений техники безопасности 
и соблюдении экологических аспектов 
охраны окружающей среды.

В настоящее время «Методология 
управления ремонтами RLG» приобре-
ла официальный статус на Атырауском 
НПЗ, внесена в реестр и в должностные 
инструкции специалистов. Обязатель-
ное требование к методологии RLG 
прописано и в требованиях к подряд-
ным организациям

Наряду с ремонтными работами, 
департаментом ТОРО выполнены 
работы по модернизации компрес-
сорного оборудования на ВКУ ТЭЦ, 
что позволит произвести замену из-
ношенных поршневых компрессоров 
на современные турбокомпрессоры с 
более высокой производительностью, 
надежными в эксплуатации из-за ми-
нимизации динамических нагрузок.

Какие  перспективы проведения 
ремонтных работ в будущем? 

- В 2020 году предстоит   доосна-
стить технологические производства 
средствами КИП, АСУТП,  насосно-ком-
прессорным оборудованием, про-
извести  замену электрокабельной 
продукции. В 2021 году  планируется 
проведение капитальных ремонтов  
всех технологических установок АНПЗ. 
В настоящее время специалисты де-
партамента проводят разработку ведо-
мостей и графиков ремонта, утвержде-
ние ключевых вех. 

Как известно, на АНПЗ идет ак-
тивное внедрение бизнес-процессов, 
одной из которых является цифрови-
зация производства. в этом плане как 
идет  автоматизация процессов тоРо?

- Для достижения основной цели 
проектов ТОРО – создание понятной 
и функциональной  системы учета ос-
новных затрат на обслуживание и ре-
монт технологического оборудовании, 
у нас внедряется  инновационное про-
граммное обеспечение  IBM MAXIMO. 
Данная модель дает возможность с 
высокой степенью точности рассчитать  
проведение текущего обслуживания и 
ремонтов основного и вспомогатель-
ного оборудования, произвести заказ 
на тот или иной вид работ, необходи-
мые материалы, оценить потребно-
сти в человеческих ресурсах и многое 
другое. Все это позволяет эффектив-
нее  планировать бюджет, складские 
остатки,  повысить эффективность и 
прозрачность всего рабочего процес-
са. В условиях жесткой конкуренции, 
при существующих скоростях принятия 
решений,  такая система востребована 
на НПЗ КМГ и входит в число задач по 
цифровизации Казахстана. В 2019 году 
был заключен договор с Honeywell для 
технического сопровождения   ТОРО 
и развития системы IBM Maximo на  
АНПЗ. На данный момент работы ве-
дутся согласно графику.

С какой целью была проведена ре-
структуризация и создан инженерный 
центр тоРо? И какова обеспеченность 
кадрами?  

- Общеизвестно, что достижение 
бизнес-целей обеспечивается прежде 
всего изменением  и трансформаци-
ей мышления  и повышением его эф-
фективности. Для претворения в ре-
альность  намеченного,  необходимо 
было  организовать новую структуру, 
соответствующую новому  мышле-
нию.  Согласно приказу генерального 
директора Ш.Данбай все различные  
разобщенные службы метрологов, 

энергетиков, механиков влились в 
одну структуру, с одним бюджетом и 
Единым ответственным лицом. Это по-
зволило выстроить интегрированное  
управление для более оперативного и 
эффективного решения поставленных 
задач. С целью создания надлежащих 
рабочих условий для инженерно-тех-
нических работников служб механика, 
энергетика, метролога в администра-
тивно-бытовом корпусе ПГПН был про-
веден  ремонт и создан инженерный 
центр ТОРО.  В настоящее время прово-
дятся работы по замене компьютерной 
техники для сотрудников департамен-
тов ТОРО и ОниМЦ.

Кроме этого, обновлен кадровый 
состав специалистов. Так,  на сегод-
няшний день, на конкурсной основе 
приняты ведущие специалисты с Мо-
сковского НПЗ   Николай Наконечный,  
с Ухтинскокого НПЗ (РФ) - Александр 
Котков,  инженеры-планировщики 
из НСОС - Сагын Мусин  и с   «Тенгиз-
шевройла» - Жандарбек Ожаев. К нам 
поступают заявки от специалистов из 
Алматы и  Астрахани. В 2019 году  семь 
специалистов завода, в течение двух 
месяцев  прошли стажировку по биз-
нес-процессам на НПЗ в Румынии. 

В заключение хотелось бы отме-
тить мощную поддержку, оказывае-
мую руководством завода, в частности, 
генеральным директором Шухратом 
Абдурашитовичем Данбай в реализа-
ции намеченных планов.   В настоящее 
время  перед  департаментами ТОРО 
и ОниМЦ стоят важнейшие задачи, а 
это  проведение плановых ремонтов 
и запуск бизнес-процесса  на продук-
тивной среде IBM MAXIMO  для всего 
завода. Думаю, мы справимся с постав-
ленными перед нами целями. 

- Спасибо за ответы и успехов вам!

этом профессионализм и компетенцию 
сотрудников Службы, их принципиаль-
ную позицию в вопросах соблюдения 
безопасности и охраны труда. Также 
руководителем предприятия было под-
черкнуто, что  члены  подкомитетов во 
главе со своими спонсорами должны 
в 2020 году продолжить успешную ре-
ализацию проекта «Аман», не сбавляя 
темпов. В новом году коллективу АНПЗ 
предстоит выполнить сложную про-
изводственную программу, для этого 
заводчанам необходимо еще теснее 
сплоить свои ряды, а каждый работник 
с высокой долей ответственности дол-
жен  выполнять свои функциональные 
обязанности, резюмировал генераль-
ный директор Ш.Данбай.    

 
Индира САтылГАНовА

Фото Данияра МухАМБЕтовА

тОрО: внедрение  передовых методологий
2019 год  для атырауского нпЗ запомнится рядом важных  событий, в числе которых и проведение масштабного 

ремонта. а кроме этого, начало автоматизации процессов техники обслуживания и ремонта оборудования, и 
трансформация мышления работников, задействованных в них.  Обо всем подробно мы попросили рассказать  
управляющего директора  по  обеспечению производства салавата бисалиева.
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СЫР-СҰХБАТ АЛАҢЫ

Өндірістің сапасЫ арттЫ

- Айына бір рет практикалық са-
бақ жүргізіп отырамыз. Содан соң 
басқармадан бас мамандар келіп өз-
дері өткізеді. Олар да нәтижесіз емес. 
Қауіпсіздік техникасы мамандары ста-
тистикасын шығарып отырады. Бізде 
RLG компаниясының кеңесі болып жа-
тырған уақытта электр энергия өшіп 
қалды. Барлығы рацияны алып,каска-
ны алып жоқ болып кетті. Установкада 
ешкім ешкіммен сөйлескен жоқ, 5-10 
минуттан кейін барлығы қайтып келді. 
Жалған дабыл. Біреу электрэнергия-
ны тексеріп жатыр екен. Әрбір маман 
келген соң сұрадық барлығы жоспар-
ланған орындарына барған. Яғни әр-
бір адам өз жауабын беріп тұрды. RLG 
өкілдерінің өзі таң қалды. Ол схема жұ-
мыс жасайды. 

тағы қандай тәсілдермен бөлісе 
аласыз?
- Бұдан әрі біздің ағымдағы күн-

ге арналған міндеттер. Бір күнге бел-
гіленген тапсырмалар болады. Қасын-
да орындаушылардың тегі мен уақыты 
тұрады. Қасына орындаған жауапты 
адам белгі қояды. Бұрын бізде бар-
лығына жауапты аға оператор болды, 
ал қазір белгілі бір адам орындаушы 
болады, сәйкесінше сол адамнан сұра-

лады. Содан соң әрбір жұмыста тәуекел 
болады. Яғни әрбір жасаған іске барар-
да қандай тәуекелге бел буып тұрмыз 
деген сұрақты қойып, әбден талқы-
лаймыз. Сөйтіп бас аяғы 15 минутта 
бүкіл алға қойылған міндеттерімізді 
бітіреміз. Кейін өзіміз шеше алмайтын 
жалпы сұрақтарды, яки басшылыққа 
қатысты, жалақыға  қатысты, қонды-
рғыға  керекті заттар жөнінде де ақыл-
дасамыз. Соңында сол күнгі тапсыр-
маларды, басымдықтарды, мақсатты 
айқындаймыз. Міне, осылайша кеңес 
өткіземіз. 

Персоналды оқыту, дамыту 
жағынан қандай жұмыстар 
атқарылуда?
- Қазіргі таңда мен 4 адамға 

тәлімгермін. Әрқайсысында жеке даму 
жоспары бар. Адамның ашылу бағыты-
на қарай соларға екпін қоямын. Жиын-
дарда да көбіне солардан сұраймын. 
Өйткені алдымен соларды дамыту ке-
рек. Содан соң арнайы тақтаның шетін-

де тестілеудің қортындысы жазылады. 
Бригаданың ортақ баллы қосылып, 
орташа балл шығарылады. Зауыт бой-
ынша ССR қондырғысы 1 орында. Ол 
нәтиже келесі тестілеуге дейін тұра-
ды. Бұл бригаданың рухын көтереді. 
Бұрын барлығы өзі үшін жауап бе-
ретін, қазір нәтиже барлық бригадаға 
есептелетіндіктен барлығы тырысып, 
ақылдасып, қателерін талдап отырады. 
Түнгі ауысымда бір-бірін дайындайды. 
Сәйкесінше екі-үш айда олардың дең-
гейі көтеріледі. Одан бөлек тағы бір 
тақтада қабылдаудың 11 пункт бар. 
Онда аталғандарды бір-біріне ауысым 
бойынша тапсырады. Ламинатталған. 
Әр бригаданың өзіне арналған түсі 
арқылы белгі қояды. Бақылауды қа-
жет етпейді, келген кезде қабылдаған 
қабылдамағандығы білініп тұрады. Со-
дан кейін Кайдзен тақтасы бар.Онда 
мәселе және оның шешімі жазыла-
ды. Түнгі уақытта  қазір аға оператор-
лар жиналыс өткізеді. Мен сыртынан 
тыңдап отырамын. Яғни менің рөлімді 
олар атқарады. Кейін аға операторлар-
мен жеке қалып, кері байланыс жасай-
мын. Талқылаймыз. 

Қызметкерлердің бұл әдіс 
жөніндегі пікірі қандай?
- Операторлардан сұраған кезде 

бұрынғы мен қазіргі жұмыс қандай 
айырмашылық бар деп, қазір барлығы 
анық, жоспарлы дейді. Кез келген 
тәжірибеде басында олқылықтар бола-
ды. Мысалы қазір кеңесті барлығымыз 
тұрған күйде өткіземіз. Тұрып тұрғанда 
адамдар бір-бірін дұрыс тыңдайды. 
Содан соң уақыт та үнемделеді. 
Сұхбаттасқан Арайлым ҚАБДЕшовА

Суретке түсірген Данияр МұхАМБЕтов

атырау мұнай өңдеу зауытында “RLG International бірегей құралдар мен әдістемелер кешені негізінде үздік әлемдік тәжірибеге 
сәйкес күрделі жөндеу мен жобаларды тиімді дайындау және іске асыру жүйесін енгізу” жобасын іске асыра бастағандығы 
белгілі. Осы әдіс бойынша қызметін жүйелі іске асырып жүрген ссR каталитикалық риформинг қондырғысының басшысы абат 
абилхайровпен тілдесіп көрдік.

Абат қазіргі таңда сіз қандай 
әдіспен жұмыс жүргізудесіз?
- RLG әдістемесі бойынша іскерлік 

шолу деген бар, кесте бойынша бізде 
сейсенбі сағат 4 те. Қондырғының жұ-
мысы бойынша, қалай жасап тұр, яғни 
жүктеу, параметрлері қандай,шыға-
рылатын өнімнің сапасы, жоғалтулар, 
электр энергиясын қолдану, газ отынын 
жағу, өндірістегі буды өңдеу. Осы пара-
метрлер жөнінде ақылдасамыз. Қалай 
жүріп жатыр, талапқа сай ма, және факт. 
Қалай келе жатырмыз. Ауытқу барма, я 
болмаса жоспар бойынша артта қалып 
жатырмыз немесе жақсы нәтижелер 
көрсетудеміз. Екінші әдіс қондырғы-
дағы операциялық тиімділік. ССR қон-
дырғысында күнде таңертең сағат 9 да 
операторлардың кеңесі өтеді. Әр ауы-
сым кеңесін мен өзім өткіземін. Онда 
қондырғының қазіргі жағдайы талқы-
ланады. Қандай жағдайдамыз біздер, 
қондырғы алдына қандай мақсат қойып 
жатыр, қай бағытта жүріп келе жатыр-
мыз, сол жөнінде айтам. Қандай про-
блема болып жатыр, біз қалай шешіп 
жатырмыз. Қысқаша. Сосын әрбір пер-
соналдан уақыттан түскен ескертулер 
жөнінде ақпараттар аламын. Сорғы ма-
маны бөлек, бу блогының операторы 
бөлек. Соңында аға оператордан қанша 
ескертулер бар. Барлығын жинаймыз. 
Содан кейін білімдерін тексереміз. 
Кез-келген уақытта сұрақ қоямын. Кей-
ін апаттың алдын алу жоспарын талқы-
лаймыз. Яғни апаттық жағдай орын 
алған уақытта кім қалай әрекет етеді. 
Төтенше жағдай болса сенің әрекетің 
қандай? Тағы қандай қосымша әрекет 
жасайсың? Кімге қоңырау шаласың?  
Алғашында барлығы бір-бірімен сөй-
леседі. Содан кейін барып әрекетке 
көшетін. Ал қазір әр қызметкердің атқа-
ратын рөлі бар. Бұл оқу-жаттығу. Бір 
жағынан персоналды пысықтау.

Бұл теория жүзінде. Ал практика-
лық тұрғыдан бұл әдіс қалай жұмыс 
жасайды?

коНкУРС

В целом, структура планерок со-
стоит из 8 пунктов:  обзор текущего 
статуса; обсуждение результатов пре-
дыдущей смены;   информирование 
проблем предыдущей смены и за-
мечания по оборудованиям;   обсуж-
дение предстоящей работы;   обзор 
имеющихся правил и инструкций по 
выполнению работ;   определение 
возможных рисков при выполнении 
заданий;   обсуждение действий по 
ПЛА;   обсуждение других вопросов и 
проблем; подведение итогов. 

Лучших выявляли по уровню про-
ведения планерки, в соответствии с 
имеющиеся структурой.  В итоге, 1 ме-

КтО луЧШе всеХ прОвел планерКу?
на атырауском нпЗ подвели итоги конкурса среди начальников технологических установок и старших операторов  на  

качественное проведение утренних и вечерних планерок с производственным персоналом.   идея  проведения  данного конкурса  
принадлежит генеральному директору завода  Ш.данбай.  

сто присуждено  начальнику установки 
CCR А. Абилхаирову,  2 место - началь-
нику котельного цеха ПТиЭЭ М.Гатауо-
ву, 3 место   разделили  старший  опе-
ратор  УЗК О.Бузбанов и начальник КУ 
ГБД Б.Бекешев. 

Необходимо отметить активность 
Производства тепловой и электриче-
ской  энергии  (ПТиЭЭ), которое  своев-
ременно предоставило  видеоматери-
алы проведенных планерок,  несмотря 
на то,  что    подразделения ПТиЭЭ  не 
выступают  на  деловых обзорах.  Так-
же организаторы  выделили  творче-
скую креативность    начальника  КУ  
ГБД  Б.Бекешева. 

АтыраускийНПЗ                  aturauskiynpz

ЧИТАЙТЕ НОВОСТИ АНПЗ В СОЦИАЛЬНЫХ СЕТЯХ:

АтыраускийНПЗ                  aturauskiynpz

скачивайте приложение 
Telegram и становитесь 
частью AMOZ ALEMI
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Газет редакциясы жарнама 
материалдары мен хабарландырулар, 
құттықтаулар және көңіл айту 
мазмұнына жауап бермейді.

МЕРЕкЕ

АМӨЗ ұжымынан «Нұр Отан» Баста-
уыш партия ұйымының төрайымы, за-
уыт кәсіподақ ұйымының әлеуметтік-ең-
бек мәселесі бойынша бас маманы 
Бақыт Өтебалы мен зауыттың әйелдер 
қауымдастығының бастығы Светлана 
Шапабаева құттықтау сөздерін арнады. 
Балаларға денсаулық, алға қойған ар-
мандарың орындалсын деп жүрек жар-
ды тілектерін арнады.

Кейін түрлі персонаждардың киім-
дерін киіп, қызу дайындалған мектеп 
оқушылары шыршаны айнала билеп, ән 
шырқап, бар өнерлерін ортаға салды.

Балалар ата-аналарының денсау-
лығына байланысты бес күн бойы атал-
мыш оқу орнында болады. Мектеп 
директорының айтуынша балалардың 

денсаулығына жіті назар аударыла-
ды. Дүйсенбі күні мектепке келген соң 
түрлі дәрумендер беріліп, олардың 
хал-жағдайы басты назарға алынады. 
Осындай бүтін отбасыдан шыққан, бірақ 
жүректері жаралы бүлдіршіндерге бақыт 
сыйлауға деген құлшынысы үшін интер-
нат басшысы Атырау мұнай өңдеу зауы-
тына ерекше алғысын білдірді. 

«Бізбен үнемі байланыста болып, 
балаларымызға қуаныш сыйлап жүретін 
сіздерге алғысымыз зор. Сіздерге жұ-
мыстарыңызға сәттілік тілейміз. Шығар 
биіктеріңіз мұқалмасын», - деп мектеп 
интернаттың директоры Гүлжан Сабиро-
ва алғыс хат табыс етті.  

Арайлым ҚАБДЕшовА
Суретке түсірген Данияр МұхАМБЕтов 13 человек получили юбилей-

ные медали «120 лет казахстанской 
нефти», в их числе управляющий ди-
ректор по переработке нефти и про-
цессам обессеривания  Ж.Тулеуов, 
имеющий 24 года заводского стажа,    
диспетчер производственного отде-
ла А.Кайржанов, директор ИП «Ин-
формтэк» С.Амандыков, директор ИП 
«Джакумбаев» Т.Джакумбаев, заме-
ститель главного бухгалтера О.Стойче-
ва и другие.   

Медалью KAZENERGY награждены 
начальник технического отдела А.Шо-
шанбасов и начальник УЗК Д.Минчик. 

Почетная грамота Министерства энер-
гетики Республики Казахстан была 
вручена управляющему директору по 
товарному производству и внутренней 
логистике О.Самаркину, Почетная гра-
мота АО «Самрук-Қазына» - М.Умир-
бековой, а Благодарственное письмо 
акима Атырауской области – маши-
нисту технологических насосов ПКиС 
К.Альжанову.  

Генеральный директор завода 
Ш.Данбай отметил достойный  труд 
каждого награжденного, пожелал им 
дальнейших успехов, крепкого здоро-
вья и благополучия.

За дОстОйнЫй  труд 
в преддверии нового года  очередная группа заводчан 
удостоилась наград. 

ҚуанЫШ  сЫйлаған  КҮн
Жыл сайынғы дәстүр бойынша түрлі мекемеден келген хаттар негізінде 

атырау мұнай өңдеу зауытының кәсіподақ ұйымы мыңға жуық бүлдіршінге  
қуаныш сыйлады. тек мереке қарсаңында ғана емес мүмкіндік туа қалса 
жүректегі жылуын, қолдағы барын аямай, көмектесуге дайын тұратын зауыт 
ұжымы 27 желтоқсан күні №4 атырау облыстық балалар интернатының 
мерекелік шарасына қатысып, 140 балаға тәттілер сыйлап  қайтты. 

НАгРАЖДЕНиЕ

НӘТиЖЕ

КӘсіпОдаҚ есебі


